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Abstract:

Traditional industries have come to play an essential role in the process of
tourist attraction, through the quality and attractiveness of the traditional
artistic product, as tourists want to discover tourist destinations that combine
heritage with everything that is traditional and artistic, which makes the
tourist demand for the products of these industries an essential element for
revitalization, diversification and creativity. This is what we are looking into
through research.

Key words:  Tourism, Traditional industries, Craft technical product,
Tourist attraction, Algeria.
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Résumeé:

Les industries traditionnelles jouent désormais un rdle essentiel dans le
processus d'attraction touristique, a travers la qualité et l'attractivite¢ du
produit artisanal traditionnel, car les touristes souhaitent découvrir des
destinations touristiques qui allient le patrimoine a tout ce qui est traditionnel
et artistique, ce qui fait la demande touristique. pour les produits de ces
industries un élément essentiel de revitalisation, de diversification et de
créativité. C’est ce que nous €tudions a travers la recherche.

Mots clés: Tourisme, Industries traditionnelles, Produit artisanal
technique, Attraction touristique, Algérie.
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